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Zastupitelstvo obce Vochov 

ZÁPIS 

ze 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Vochov, konaného dne 22. 3. 2023 
v 18:00 hod. v budově Hasičské zbrojnice Vochov 

 

Přítomní zastupitelé: dle prezenční listiny 

2. Schválení programu: 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na 
úřední desce. 
Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. Nikdo nevyužil 
možnosti se k návrhu vyjádřit. 

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vochov schvaluje následující program 4. zasedání zastupitelstva Obce 
Vochov. 
  
Úvod 
1. Schválení programu 

2. Schválení obecně závazné vyhlášky obce Vochov kterou se stanoví školský obvod základní školy 

a mateřské školy zřízených obcí Kozolupy 

3. Žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce Vochov pro Vodárenskou a kanalizační 

a.s.  

4. Projednání záměru koupě pozemků parc. č. 394/5 a 393/5 

5. Projednání záměru koupě pozemku parc. č. 553/2 

6. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti mezi obcí Vochov a Správa železnic, 

státní organizace (Číslo smlouvy SŽ: E654-S-4115/2022) 

7. Delegování zástupce na valnou hromadu společnosti Vodárenská a kanalizační a.s. v roce 2023 

8. Projednání žádosti společnosti PRIVATE PARK VOCHOV s.r.o. na výstavbu lokality „PRIVATE PARK 

VOCHOV 3“ 

9. Projednání petice občanů „Za jednosměrný provoz v ulici na Dražkách“ 

10. Žádost o finanční dar z rozpočtu obce – zdravotní klaun, o.p.s. dle možností obce  

11. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku na provoz terénní sociální služby raná péče KUK na rok 

2023 ve výši 10 000 Kč 

12. Žádost Diakonie ČCE – středisko Západní Čechy o individuální dotaci z rozpočtu obce Vochov na 

rok 2023 ve výši 20 000 Kč 

13. Žádost o podporu Linky bezpečí, z.s. ve výši 5 000 Kč 

14. Seznámení s výsledkem kontroly České inspekce životního prostředí 

15. Diskuse 

Výsledek hlasování:  Pro:  8 Proti: 0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 1/2023 bylo schváleno. 
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3. Schválení obecně závazné vyhlášky obce Vochov kterou se stanoví školský obvod 
základní školy a mateřské školy zřízených obcí Kozolupy. 

Předsedající seznámil přítomné se zněním obecně závazné vyhlášky obce Vochov kterou se 
stanoví školský obvod základní školy a mateřské školy zřízených obcí Kozolupy.  

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. Nikdo nevyužil 
možnosti se k návrhu vyjádřit. 

Předsedající dal hlasovat o schválení obecně závazné vyhlášky obce Vochov kterou se 
stanoví školský obvod základní školy a mateřské školy zřízených obcí Kozolupy. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov schvaluje obecně závazné vyhlášky obce Vochov kterou se 
stanoví školský obvod základní školy a mateřské školy zřízených obcí Kozolupy. 

Výsledek hlasování:  Pro:  8 Proti: 0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 2/2023 bylo schváleno. 
 

4. Žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce Vochov pro Vodárenskou a 
kanalizační a.s. 

Předsedající seznámil přítomné s žádostí o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce 
Vochov pro Vodárenskou a kanalizační a.s., přítomen byl právní zástupce obce Vochov, který 
kauzu prostudoval a obci Vochov doporučil dotaci přiznat. Pro přiznání dotace uvedl 
následující důvody: 1. o dotaci již zastupitelstvo jednalo, a na svém zasedání 27. 4. 2021 jej 
schválilo a o dotaci bylo rozhodnuto. Dále z podkladů, z nichž bylo možné vycházet vyplývá, 
že přeložku vodovodu iniciovali buď obec Vochov (OV) nebo Plzeňský kraj (PK). Zazněl názor, 
že přeložku iniciovala Vodárenská a kanalizační (VAK), což z podkladů, které jsou k dispozici 
nezaznívá. Od samého počátku na společných jednáních OV, PK a VAK zaznívalo, že výměna 
vodovodu bude společnou akcí OV a VAK a tyto dva subjekty se také na ní budou finančně 
podílet. Přeložka byla zapříčiněna plánovanou rekonstrukcí silnice č. 2033, kdyby 
k rekonstrukci nemělo dojít, přeložka by nebyla nutná, neboť v rámci posuzování záměru bylo 
shledáno, že vodovod je nízko a při odstranění asfaltu by došlo k jeho porušení. Podmínkou 
Vodárny Plzeň tak bylo, že dojde buď k výměně potrubí nebo k přeložce. K přeložce došlo, 
toto bylo schváleno bývalým starostou na několika ústních jednání, ze kterých máme 
k dispozici záznamy. Současná situace je taková, že přeložka je zhotovena, VAK za přeložku 
zaplatil, starostka Svejkovská si z opatrnosti nechala od rozpočtáře nacenit částku, kterou VAK 
po OV žádá, což rozpočtář potvrdil. 

Právní zástupce přednesl dvě možnosti řešení situace. 1) schválit a poskytnout dotaci, která 
již byla dříve schválena a tím se zaplatí práce, která byla skutečně provedena, a nebo 2) dotaci 
neposkytnout, a vystavit se riziku soudního sporu, který může ve výsledku stát více než 
požadované cca 3 mil. Kč. Jen úrok z prodlení činí 15% ročně což je 500 000 Kč ročně.  

Právní zástupce dále uvedl, že se podařilo starostce dojednat s VAK, že částku 3 000 000 Kč 
nebudou poskytnuta najednou, ale poskytne se ve splátkách rozložených až do konce roku 
2025 a VAK zároveň nebude chtít žádný úrok z prodlení. Úrok z prodlení teoreticky již dnes 
činí 200 000 Kč a do roku 2025 by přesáhl 1,5 mil. Kč. 

Závěrem doporučil jako nejrozumnější řešení dotaci splácet.    

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům.  

Dotaz: Právní zástupce zmínil, že se na přeložce měly podílet další složky. Podílel se kraj? 
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Odpověď: Kraj se nepodílel, ani od začátku neměl, od začátku na jednáních bylo prezentováno 
jako společná akce OV a VAK. 

Dotaz: podílel se VAK? 
Odpověď: VAK se podílel, částka 3 mil. Kč je část přeložky jdoucí za obec, VAK se podílela 
cca do 6 mil.  

Předsedající dal hlasovat o schválení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce 
Vochov pro Vodárenskou a kanalizační a.s. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov potvrzuje poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce Vochov, 
která byla schválena zastupitelstvem obce Vochov usnesením č. 156/2021 na zasedání 
zastupitelstva konaného dne 27. 4. 2021.  

Vyplacení dotace bude probíhat na základě splátkového kalendáře postupně v deseti 
čtvrtletních splátkách na základě žádosti ze dne 29. 7. 2020 a doplněné dne 14. 3. 2023. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 3/2023 bylo schváleno. 
 

5. Projednání záměru koupě pozemků parc. č. 394/5 a 393/5. 

Předsedající seznámil přítomné se záměrem odkoupit pozemky parc. č. 394/5 a 393/5. Obec 
Vochov si nechala vypracovat znalecké posudky, které byly s návrhem odkupu předloženy 
majiteli. Majitel s prodejem pozemků souhlasil, avšak za podmínky vyšší ceny tj. 217 Kč/m2.  

Vzhledem ke skutečnosti, že se pozemek 394/5 nachází přímo v silnici pod dlažebními 
kostkami, tak se domníváme se, že by mělo být snahou obce, aby soukromá osoba nevlastnila 
nejdůležitější příjezdovou komunikaci do obce a tím se předcházelo případným sporům o její 
údržbu nebo o zajištění průjezdnosti. 

Druhý pozemek 393/5 se nachází mezi obecními pozemky (393/1 a 393/6). Snahou obce by 
mělo být vlastnit souvislou řadu těchto pozemků, tak aby bylo možné do budoucna v místě 
např. vysázet souvislou zeleň a zároveň tím bude umožněn lepší přístup na pozemek (392), 
který je obecní. 

Z těchto důvodů zastupitelé obce souhlasili aby byly nemovitosti koupeny za vyšší než 
odhadnutou cenu a pověřili starostku k podpisu příslušné smlouvy.   

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům.  

Dotaz: Jak k tomu došlo, že pozemek vlastní soukromá osoba? 

Odpověď: Nedokážeme říct, je to historicky, asi cesta dříve vedla o 10 m jinde. 

Předsedající dal hlasovat o schválení záměru koupě pozemků parc. č. 394/5 a 393/5 a 
pověřuje starostu k podpisu příslušné smlouvy. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov schvaluje záměr koupě pozemků parc. č. 394/5 a 393/5 a pověřuje 
starostu k podpisu příslušné smlouvy. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 4/2023 bylo schváleno. 
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6. Projednání záměru koupě pozemku parc. č. 553/2. 

Předsedající seznámil přítomné záměrem odkoupit pozemek parc. č. 553/2. Z katastru 
nemovitostí bylo zjištěno, že do dnešního dne není majetkově vyřešen vjezd na čističku 
odpadních vod. Starostka oslovila majitelku pozemku, přes který vede současný vjezd na ČOV 
s žádostí o odprodej této části pozemku. Majitelka s odprodejem souhlasila za stejných 
podmínek, jako při prodeji jiných pozemků z let minulých, které obci za účel výstavby ČOV 
odprodala, tj. 200 Kč/m2.  

Z těchto důvodů zastupitelé obce souhlasili aby byla nemovitost koupena za uvedenou částku 
a pověřili starostku k podpisu příslušné smlouvy. 

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. Nikdo nevyužil 
možnosti se k návrhu vyjádřit. 

Předsedající dal hlasovat o schválení záměru koupě pozemků pozemku parc. č. 553/2 a 
pověřuje starostu k podpisu příslušné smlouvy. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov schvaluje záměr koupě pozemku parc. č. 553/2 a pověřuje 
starostu k podpisu příslušné smlouvy. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:   

Usnesení č. 5/2023 bylo schváleno. 
 

7. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti mezi obcí Vochov a Správa 
železnic, státní organizace (Číslo smlouvy SŽ: E654-S-4115/2022). 

Předsedající seznámil přítomné se zněním smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti 
mezi obcí Vochov a Správa železnic, státní organizace. Na základě této smlouvy bude mít 
obec Vochov na dobu neurčitou zřízené věcné břemeno vést po dotčených pozemcích 
kanalizační řad. Za toto věcné břemeno je třeba zaplatit jednorázovou úhradu ve výši 
89 584,00 Kč + DPH. 

Před podpisem smlouvy byla uhrazena zálohová faktura a zbývá doplatit menší částka. Opět 
to souvisí se stavbou kanalizace. Stejně jako tato smlouva, tak i s některými obyvateli Vochova 
byla uzavřena smlouva o smlouvě budoucí, na to že kanalizace povede přes jejich pozemky a 
byly určeny částky za věcná břemena, tyto měly být vyplaceny jakmile bude kanalizace 
zkolaudována. Doteď to neproběhlo, proto musí tuto záležitost řešit současné zastupitelstvo. 

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. Nikdo nevyužil 
možnosti se k návrhu vyjádřit. 

Předsedající dal hlasovat o schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti mezi 
obcí Vochov a Správa železnic, státní organizace (Číslo smlouvy SŽ: E654-S-4115/2022). 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti mezi 
obcí Vochov a Správa železnic, státní organizace (Číslo smlouvy SŽ: E654-S-4115/2022) a 
pověřuje starostu k podpisu příslušné smlouvy 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 6/2023 bylo schváleno. 
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8. Delegování zástupce na valnou hromadu společnosti Vodárenská a kanalizační a.s. v 
roce 2023. 

Předsedající seznámil přítomné o tom, že Valná hromada společnosti Vodárenská a 
kanalizační a.s. se uskuteční 15. 6. a obec deleguje svého zástupce na základě schválení 
zastupitelstva obce. 

Předsedající požádal o návrhy na zástupce obce, který se zúčastní valné hromady. Jako 
zástupci obce byly navrženy Eva Mašková a Eliška Svejkovská. 

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. Nikdo nevyužil 
možnosti se k návrhu vyjádřit. 

Předsedající dal hlasovat o schválení delegování zástupce na valnou hromadu společnosti 
Vodárenská a kanalizační a.s. v roce 2023. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zástupce na Valnou hromadu společnosti Vodárenská a 
kanalizační a.s. v roce 2023 a to Evu Maškovou a Elišku Svejkovskou. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 7/2023 bylo schváleno. 
 

9. Projednání žádosti společnosti PRIVATE PARK VOCHOV s.r.o. na výstavbu lokality 
„PRIVATE PARK VOCHOV 3“. 

Předsedající předal slovo zastupiteli Svejkovskému: společnost PRIVATE PARK VOCHOV 
předložila žádost o odsouhlasení další výstavby. Jedná se o lokalitu přímo za hřištěm, 
navazuje na výstavbu private park 1 a 2. Projekt jsme prostudovali a došli jsme k závěru, že 
je nekompletní a neobsahuje relevantní podklady, aby bylo možné se k němu vyjádřit a proto 
byl osloven projektant této společnosti s jednotlivými body, které je třeba doplnit a zároveň byl 
pozván na osobní jednání, při kterém by se body a požadavky obce prezentovaly. Do dnešního 
dne nepřišlo ani doplnění, ani odpověď a ani se nikdo ze společnosti nedostavil a včera jsme 
se dozvěděli, že podali na stavební úřad žádost o povolení i bez našeho souhlasu a bez 
jakéhokoliv našeho vyjádření. Obec je ve stavebním řízení pouze poradní orgán, takže i přes 
případný nesouhlas může stavební úřad stavební povolení vydat a my se můžeme proti tomu 
odvolat na kraj a ministerstvo pro místní rozvoj, ale v tuto chvíli za zastupitele navrhujeme o 
návrhu nehlasovat ani pro ani proti protože nemáme dostatečné podklady, abychom se 
k návrhu mohli vyjádřit. Je na straně žadatele, aby se s námi sešel a vysvětlili jsme si naše 
požadavky. 

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. 

Dotaz: V jakém rozsahu plánuje developer výstavbu? 
Odpověď: 10 bytových domů, o 120 bytových jednotkách (poté oprava zastupitele – pro 120 
osob). 

Dotaz: je k dispozici plán (projekt). 
Odpověď: ano, k nahlédnutí na úřadě. 

Dotaz: K Valné hromadě vodárenské a kanalizační: může přijít na Valnou hromadu veřejnou 
a budou se sbírat podněty občanů? 
Svejkovská: na žádné Valné hromadě jsem nebyla, a netuším jak probíhá a co se tam jedná. 

Dotaz: Je součástí projektu zásobování vodou? Kamuflovala se ATS, a jak v rámci private 
parku 3 se povede vodovod na Dražka. Vidím vodu jako obrovský problém. Nepřetlačíme vodu 
z vodovodu do topení… 



 

PAG

E 1 

 

 

Odpověď: Private park 3 je zase napojený na ATS a to byl bod, kdy jsme požadovali souhlasné 
stanovisko z vodárny, které jsme nedostali a to je jeden z důvodů, proč se nemůžeme vyjádřit 
protože nemáme souhlasné stanovisko vodáren k té žádosti. 

Dotaz: jak je řešen příjezd do lokality? 
Odpověď: příjezd je nakreslen z obou stran, jak od hřiště, tak za hřištěm. Problém s chodci, 
chodník je nakreslen tak, že končí v pangejtu, což jsme rozporovali, pustit chodce do silnice je 
holý nesmysl. 

Dotaz: budete svoje stanovisko sdělovat úřadu územního plánování na Americké? Nebo to 
takhle necháte, že zastupitelé se takhle dohodli a jede se dál? A potom přijdou a začne se 
stavět? Bude toto stanovisko postoupeno někam dál? 
Odpověď: My nemáme s úřadem územního plánování nic společného. Žadatel podá projekt 
jak na úřad územního plánování, tak nám, a sbírá souhlasy a stanoviska a pak to dát na 
stavební úřad do Touškova. 

Dotaz: Je to v souladu s územním plánem? 
Odpověď: ano 

Dotaz: Kdyby se změnil? Kdybyste řekli, že bude chtít rodinné domy, žádné bydlení venkovské 
smíšené? Teď tam může být cokoliv. Dřív tam byly převážně rodinné domy, tak vždycky dali 
6 rodinných domů, 4 bytové domy, rodinný dům je, 3 bytové jednotky, je to kostka do 3 jednotek 
je to rodinný dům čímž splnili územní plán. Tak kdybyste řekli pouze rodinné domy, se 
sedlovou střechou jak to bylo předtím když jsme se sem stěhovali my, s využitým podkrovím 
maximálně, ani nemohli jít do patra, to byste mohli udělat, že byste ten územní plán změnili? 
Že by se budoucí rádoby výstavba na tom zbytku co tady ještě je udělalo to, že budou jen 
rodinné baráky. 
Odpověď: Územní plán změnit můžeme, je to běh na téměř rok a pokud on si stihne vyřídit 
stavební povolení dřív, než vyjde v platnost nový územní plán, tak oni berou platný ten starý 
územní plán. 

Dotaz: Frustrace, že obec nemá téměř žádné pravomoci, jak tomuto zabránit. 
Odpověď: Pokud je to v souladu s územním plánem, tak si můžeme sice nadiktovat nějaké 
podmínky, ale oni na ně nemusí přistoupit. 

Dotaz: budou se řešit pozemní komunikace? Nebezpečné situace s chodci jsou prakticky po 
celé obci. Je v plánu nějaké řešení? Osvětlení apod.? 
Odpověď: Rádi bychom řešili, narážíme na finanční prostředky, požádali jsme o dotaci na 
štěrkový chodník ze svahů na hlavní silnici. Hledáme alternativní cesty k zajištění bezpečnosti. 
U Waposu necháváme zpracovat studii k zajištění betonových svodidel, aby vznikl v té zatáčce 
nějaký pás, kterým lidé budou moci bezpečně projít. Hledáme nejbolavější místa, které 
chceme s tím minimem peněz co máme, tak abychom tu bezpečnost aspoň trochu zvedli. 

Od chvíle co jsme byli zvolení, tak řešíme průtah, spoluúčast obce je na naše poměry enormní. 
Chceme dosáhnout toho, aby se udělala první etapa – dlažební kostky k hasičárně, abychom 
měli zajištěnou dopravní obslužnost MHD a byl základní vjezd do obce byl. Nejsme si jistí, zda 
stihneme letošní stavební sezonu, důvodem je tristní připravenost celé akce. Každý týden 
máme schůzky (SÚSPK, projektant, policie, dotační poradce) snažíme se vše zkompletovat. 
Udělat všechny silnice je nad naše možnosti.  

Dotaz: Průtah – proběhlo reklamační řízení? 
Odpověď: ano, proběhlo dvakrát, ale realizační firma šla do zakázky s tím, že po postavení 
kanalizace proběhne rovnou rekonstrukce průtahu. S tím tu realizaci udělali. Firma není 
vázaná tím, aby kostky opravovali, přesto se uvolili a přijeli opravu udělat, avšak za součinnosti 
obce, která zajistí štěrk a techniku. Tu zařídil na své náklady a ve svém volném čase 
místostarosta Altman. Tím se ty nejhorší díry nechaly přeskládat. 
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Dotaz: Bylo řečeno, že u nás v ulici se kostky vrátí do původního stavu. Je tam štěrk a zavážka. 
(Za hřištěm) 
Odpověď: Akce ještě není hotová a budou jí dávat do pořádku. A bude to součástí připomínek. 

Dotaz: U Waposu se silnice o část pro chodce zúží, nebo na druhé straně rozšíří? 
Odpověď: Rozšíří, kreslí to projektant, otázka je zda bude přednost nebo bude upraveno, aby 
bylo plně obousměrné. 

Předsedající dal hlasovat o žádosti společnosti PRIVATE PARK VOCHOV s.r.o. na výstavbu 
lokality „PRIVATE PARK VOCHOV 3“. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov odkládá projednání žádosti společnosti PRIVATE PARK 
VOCHOV s.r.o. na výstavbu lokality „PRIVATE PARK VOCHOV 3“, neboť předložený projekt 
nesplňuje veškeré náležitosti potřebné k tomu, aby se k němu mohli zastupitelé objektivně 
vyjádřit. Přestože byl žadatel s časovým předstihem písemně vyzván k doplnění chybějících 
podkladů, do dnešního dne tak neučinil, a proto jeho žádost nelze v současné době projednat. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 8/2023 bylo schváleno. 
 

10. Projednání petice občanů „Za jednosměrný provoz v ulici na Dražkách“. 

Předsedající seznámil přítomné se dvěma peticemi požadující zklidnění dopravy na Dražkách, 
která vznikla za situace, kdy probíhala rekonstrukce kanalizace na Svazích a z důvodu 
zajištění průjezdnosti byla do konce roku 2022 dána výjimka na objížďku, že se může jezdit 
přes Dražka. V současné době je situace pro obyvatele na Dražkách neúnosná. Stěžují si jak 
obyvatelé na Dražkách, tak ze Slunečných svahů, dochází ke kolizním situacím, místo je 
nepřehledné, nebezpečné, auta se vyhýbají pěším, rodičům s dětmi, cyklistům. Zastupitelé se 
dohodli, že vyzvou p. XXXX a ostatní majitele dotčených pozemků, aby do 30 dnů od doručení 
této výzvy dotčené pozemky vrátili do stavu, jež bude odpovídat schválenému využití tj. bude 
sloužit pro akci „propojení stezky pro pěší“ aby byl na stezce zajištěn bezpečný pohyb osob 
na stezce se pohybujících. Po uplynutí této lhůty provede obec Vochov terénní úpravy na 
vlastních pozemcích, tak aby byl zajištěn bezpečný pohyb chodců a cyklistů. 

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. 

Dotaz: Jak bude bezpečný pohyb zajištěn? Polovina aut jezdí velmi rychle. Strašně se práší. 
Rychlost je velký problém.  

Odpověď: Budou mít 30 dní na to zajistit, aby tam nebyla cesta pro vozidla, ale stezka pro 
pěší, kterou mají odsouhlasenou a pokud tak neučiní, tak provedeme kroky směřující k tomu, 
aby tam byl zajištěn bezpečný pohyb pro chodce a cyklisty. 

Předsedající dal hlasovat o krocích, které budou učiněny na základě předložené petice občanů 
„Za jednosměrný provoz v ulici na Dražkách“. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov pověřuje starostu obce k zaslání písemné výzvy panu XXXX a 
majitelům dotčených pozemků, aby do 30 dnů od doručení této výzvy dotčené pozemky vrátili 
do stavu, jež bude odpovídat schválenému využití tj. bude sloužit pro akci „propojení stezky 
pro pěší“ tak, aby byl na pěší stezce, v souladu s platnými předpisy, zajištěn bezpečný pohyb 
osob na stezce se pohybujících. Po uplynutí této lhůty provede obec Vochov terénní úpravy 
na vlastních pozemcích, tak aby byl zajištěn bezpečný pohyb chodců a cyklistů. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:  0 
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Usnesení č. 9/2023 bylo schváleno. 
 

11. Žádost o finanční dar z rozpočtu obce – zdravotní klaun, o.p.s. dle možností obce 

Předsedající seznámil přítomné s žádostí organizace zdravotní klaun na příspěvek pro 2023 
dle možností obce. Zastupitelé se shodli, že tuto činnost, byť záslužnou, z rozpočtu obce 
finanční darem nepodpoří. 

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. Nikdo nevyužil 
možnosti se k návrhu vyjádřit. 

Předsedající dal hlasovat o zamítnutí žádosti o finanční dar z rozpočtu obce – zdravotní klaun, 
o.p.s. dle možností obce. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov zamítá žádost o finanční dar z rozpočtu obce – zdravotní klaun, 
o.p.s. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:   

Usnesení č. 10/2023 bylo schváleno. 
 

12. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku na provoz terénní sociální služby raná péče 
KUK na rok 2023 ve výši 10 000 Kč. 

Předsedající seznámil přítomné s žádostí terénní sociální služby raná péče KUK o poskytnutí 
finančního příspěvku na rok 2023 ve výši 10 000 Kč. Zastupitelé se shodli, že tuto činnost, byť 
záslužnou, z rozpočtu obce finanční darem nepodpoří. 

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. Nikdo nevyužil 
možnosti se k návrhu vyjádřit. 

Předsedající dal hlasovat o zamítnutí žádosti o terénní sociální služby raná péče KUK o 
poskytnutí finančního příspěvku na rok 2023 ve výši 10 000 Kč. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov zamítá žádost o poskytnutí finančního příspěvku na provoz terénní 
sociální služby raná péče KUK na rok 2023 ve výši 10 000 Kč. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:   

Usnesení č. 11/2023 bylo schváleno. 
 

13. Žádost Diakonie ČCE – středisko Západní Čechy o individuální dotaci z rozpočtu obce 
Vochov na rok 2023 ve výši 20 000 Kč 

Předsedající seznámil přítomné s žádostí Diakonie ČCE – středisko Západní Čechy o 
individuální dotaci z rozpočtu obce Vochov na rok 2023 ve výši 20 000 Kč. Zastupitelé se 
shodli, že tuto činnost, byť záslužnou, z rozpočtu obce finanční darem nepodpoří. 

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. Nikdo nevyužil 
možnosti se k návrhu vyjádřit. 

Předsedající dal hlasovat o zamítnutí žádosti Diakonie ČCE – středisko Západní Čechy o 
individuální dotaci z rozpočtu obce Vochov na rok 2023 ve výši 20 000 Kč. 

Návrh usnesení 
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Zastupitelstvo obce Vochov zamítá žádost Diakonie ČCE – středisko Západní Čechy o 
individuální dotaci z rozpočtu obce Vochov na rok 2023 ve výši 20 000 Kč. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:   

Usnesení č. 12/2023 bylo schváleno. 
 

14. Žádost o podporu Linky bezpečí, z.s. ve výši 5000 Kč. 

Předsedající seznámil přítomné s žádostí o schválení finančního příspěvku ve výši 5000 Kč 
na provoz dětské krizové linky. Žadatelem je Linka bezpečí, na kterou děti volají, když je něco 
trápí a máme pocit, že toto by mělo být podporováno ze strany státu. 

Zastupitelé se shodli, že tuto činnost, byť záslužnou, z rozpočtu obce finanční darem 
nepodpoří. 

Před hlasováním dal předsedající možnost se vyjádřit přítomným občanům. Nikdo nevyužil 
možnosti se k návrhu vyjádřit. 

Předsedající dal hlasovat o zamítnutí žádosti o podporu Linky bezpečí, z.s. ve výši 5000 Kč. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vochov zamítá žádost o schválení finančního příspěvku pro Linku 
bezpečí, z.s. ve výši 5000 Kč. 

Výsledek hlasování:  Pro:  9 Proti: 0  Zdržel se:   

Usnesení č. 13/2023 bylo schváleno. 
 

15. Seznámení s výsledkem kontroly České inspekce životního prostředí  

Předsedající seznámil přítomné s tím, že v loňském roce Okrašlovací spolek podal na ČIŽP 
podnět na prošetření likvidace dubové aleje za hřištěm. 

ČIŽP při šetření zjistila, že došlo k odstranění 15 stromů ze stromořadí z důvodu výstavby 
kanalizace a tím došlo k porušení zákona č. 114/1992 Sb., ust. § 7 odst. 1 kontrolovanou 
osobou.  

Obviněný z přestupku, Obec Vochov, se provinil tím, že v květnu 2022, tj. v době vegetace, 
jako zadavatel výstavby kanalizace v obci Vochov, jejíž výstavba byla v přímé kolizi se 
stromořadím dubů, způsobil, prostřednictvím další osoby, neodborným přesazením stromů 
bagrem jejich úhyn, tedy zničil bez povolení skupinu dřevin rostoucích mimo les, a spáchal tak 
přestupek podle ustanovení v § 88 odst. 1 písm. c) zákona č. 114/1992 Sb., za který se mu 
ukládá pokuta ve výši 50 000 Kč. 

Dotaz: Nikdo jiný potrestán nebyl?  
Odpověď: Správní řízení je neveřejné, takže nevíme jak byl potrestán druhý účastník. 
S největší pravděpodobností, pokud byla shledána vina na straně obce, tak byla potrestána i 
druhá osoba, se kterou bylo řízení vedeno. 

Dotaz: Uložila se nějaká náprava? 
Odpověď: Ano, bylo přihlédnuto k tomu, že obec přislíbila náhradní výsadbu. 

Dotaz: Kam? 
Odpověď: K oválu na hřišti, které je této lokalitě nejblíže a stromy nebudou v růstu ohrožovat 
žádné inženýrské sítě. 
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Dotaz: Pokud se bude dělat komunikace za hřištěm, budou odstraněny borovice tam nyní 
rostoucí? 
Odpověď: Ano, a pokud budou odstraněny, tak obec uloží povinnost náhradní výsadbu na 
tomto pozemku.  
Nechali jsme si vypracovat architektonický projekt na úpravu celého prostranství, ze kterého 
vyplývá, že se sem vejde velký počet stromů, které pomůžou odclonit hluk i prach. 

Dotaz: Nenahradí to myšlenku aleje k Vojtěchu. 
Odpověď: Narážíme na zemědělce, kteří mají pozemky propachtované, šáhneme jim do 
zemědělské půdy, ale do budoucnosti rádi cestu obnovíme. Z důvodu bezproblémovosti 
stromy zasadíme do této lokality, tak aby případná kontrola od poskytovatele dotace viděla, 
že jsme ve věci činili kroky k nápravě. 

Dotaz: Stromy kolem čističky – není o ně pečováno. Jaký je stav? 
Odpověď: Doteď se o ně nikdo nestaral, uvidíme, které se ujaly a na podzim nahradíme uschlé 
jedince. 
 

16. Diskuse   
 
Dotaz: Návrh aby na Svazích proběhla formou letáků osvěta, aby nejezdili rychle a byli 
ohleduplní. 
Odpověď: Nebráníme se tomu, klidně to udělejte. 
Doplnění: Ne, my chtěli, aby to udělala obec.  
Odpověď: Ujme se toho paní Tenglerová, která se sama cítí dotčeně z dané situace. Apeluje 
na další únikovou cestu. A spoluobčany ze svahů osloví a zkusí jim situaci vysvětlit. 
 
Dotaz: Je nějaká možnost zastavit výstavbu? 
Odpověď: Už není moc co zastavovat.  
Doplnění: stále se výstavba rozrůstá, frustrace z dané situace. Je možnost stavební uzávěry? 
Ze hřiště není jiná úniková cesta.  
 
Dotaz: Bude se řešit nějak, že nejsou přihlášení obyvatelé? 
Odpověď: Zákonný důvod není, můžeme jedině apelovat, a osvětou činností je informovat o 
výhodách zapsat si zde bydliště.  
Svejkovská: Osvěta začala tím, že jsme informaci uvedli ve Vochováku a do nových 
zkolaudovaných lokalit jsme roznesli leták s informacemi, co to přináší za benefity pro obec i 
pro obyvatele. 
Doplnění: Začarovaný kruh, nejsou přihlášení, protože není kapacita školky, kapacita školky 
není, protože nejsou finanční prostředky. 
Odpověď: Obec přispívá jak na školku, tak do soukromé školky dětem, které se nedostanou 
do té vochovské. 
 
Dotaz: Máme kronikáře? 
Odpověď: Kronikář byl poptán, ale nevyjádřil se. 
 
Dotaz: poděkování Okrašlovacího spolku za spolupráci s akcí ukliďme Česko. Dále dotaz na 
termín konání kulturní komise. 
Odpověď: Termín dohodneme s ředitelkami MŠ a kulturní komisi svoláme v nejbližší době. 
 
Otázka: Budou se posilovat autobusy? 
Odpověď: Autobusy nikdy nebyly silnější než jsou teď. Máme aktivního občana, který se 
problematikou intenzivně zabývá a i on je spokojený. Navíc máme pochvalu na počet spojů, 
které zajíždějí do obce. Historicky sem víc autobusů nezajíždělo. 
Dotaz: Slyšel jsem něco o rušení autobusů. 
Odpověď: Dokud budeme platit, tak se autobusy rušit nebudou. A platíme. A i svítíme. 
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Dotaz: Pochvala za uklizený hřbitov a celkový vzhled obce. 
Odpověď: Děkujeme a pochvalu předáme panu XXXXX, který si tento úkol vzal za své, a obec 
je teď jeho nové dítě, o které s láskou pečuje. 
 
Svejkovská: Veřejně děkuje paní referentce za obětavou práci, bez ní by úřad tak dobře 
nefungoval. 
Altman: Spolupracujeme s probační a mediační službou, kdy nám s údržbou obce pomáhají 
osoby, které si tím odpykávají trest. I díky nim obec prokoukla. 
 
Dotaz: Přípojky na kanalizaci za Hřištěm. 
Odpověď: Nelze momentálně odpovědět. Zjišťujeme kapacitu ČOV. Podepsáno je spousta 
souhlasů s napojením, proběhnou další jednání.  
Dotaz: Bude pořadí napojení a nemusí se na nás dostat? 
Odpověď: Nechci toto říkal, zní to absurdně. Prvně se musí napojit lidé, kteří byli zahrnuti do 
dotace. 
Dotaz: Svahy zahrnuty nebyly, a napojeny jsou… 
Odpověď: Je to tak, věc budeme řešit s developerem. 
Dotaz: Lze rozšířit ČOV? 
Odpověď: Ano, ale je to běh na dlouhou trať a neřeší to aktuální situaci. 
 
Dotaz: Až se mi rozbije ČOV, tak mám jít za developerem? 
Odpověď: Toto nechceme slyšet. Doufáme, že do té doby vyřešíme, kdo se bude moci napojit 
a kdo ne. 
 
Dotaz: Jak budete informovat o kapacitě ČOV? 
Odpověď: asi vyhláška popř. bulletin. 
 
Dotaz: Jak to bude s vodou? 
Odpověď: To je dotaz na vodárnu. 
 

Další dotazy nebyly, předsedající poděkoval přítomným za účast a veřejné zasedání ukončil. 

 
Zápis byl vyhotoven dne 22.03.2023 
 
 
 
 


